



MEDIA ADVISORY

For November 12th, 2016

Flash Mob for 100% Renewable Energy and a Safe Future for Our Children

Marrakech, Morocco - Climate Action Network (CAN), Dancing Without Borders (DWB), and the Youth Forum for Citizenship and Democracy of Morocco are organizing the biggest public visual spectacle of the 22nd Session of the Parties to the UN Climate Change Convention on Climate Change (COP22): a flash mob of over 150 dancers calling for a 100% renewable and clean energy future. The dance will be performed to the rhythm of “Desert Rose” by Sting and Cheb Mami on Saturday, November 12th at 3pm in Jemaa el-Fna, the most famous square of the city, the heart and soul of Marrakech.

Organizers and participants in COP22 will take part in the dance, alongside COP22 organizers, Moroccan youth and civil society. The flashmob is organized with the support of the Canadian Embassy of Morocco.

The event marks the moment in history where the arts and cultural community joins the global climate change movement in their call for action to reach a 100% renewable energy future.

This dance will be filmed and featured in a short film to premier at a high-level COP22 event organized by the Presidency and the Climate Vulnerable Forum on November 15th. The video will be posted shortly after on www.dancefor100.org.

The dance is choreographed by Marakshi artist Taoufiq Izzediou and directed by Canadian artist Magalie Bonneau-Marcil, who organized the iconic aerial art image at the COP21 Climate Summit in Paris.

What: Flash Mob in the most famous and animated spot in Marrakech to set in motion with great energy and enthusiasm the transition to 100% renewable

Where: Jemaa El-Fna, the most famous square of the city, the heart and soul of Marrakech, near the police station

When: 3PM GMT/local time, Saturday, November 12, 2016

Who: 150 dancers joined by high-level figures, COP22 organizers and participants, Moroccan students, and the general crowd

Social Media:

facebook: bit.ly/dancefor100

Hashtags: #Go100RE #RenewablesRising #Dance4Climate

For more information, contact:

Hala Kilani

Senior Communications Officer campaigns - Climate Action Network

Email: hkilani@climatenetwork.org

Tel: +961 3 567928

Local Phone: +212 6 53 77 86 95

Rae Abileah

Communications Coordinator – Dancing Without Borders

Email: rae@beautifultrouble.org

Local Phone: +212 6 33 37 21 10

###

Flash Mob pour un futur 100% renouvelable et un avenir plus sûr pour nos enfants.

Climate Action Network (CAN), « Dancing Without Borders » (DWB), et « Youth Forum for Citizenship and Democracy of Morocco » organisent le plus grand spectacle visuel de la 22^e Conférence des Parties sur le changement climatique (COP22) : Un flash mob de plus de 150 danseurs appelant à un avenir alimenté d'une énergie 100% renouvelable

La danse sera exécutée au rythme de « Desert Rose » (de Sting et Cheb Mami) ce Samedi 12 Novembre 15 :00, à Jemaa el Fna, la plus célèbre place de la ville, au cœur de Marrakech

Organisateurs et participants dans la COP22, en compagnie de la Jeunesse Marocaine et de la société civile participeront a la danse et au spectacle. Le flashmob est organisé avec le soutien de l'ambassade Canadienne au Maroc.

Le film du spectacle apparaîtra en vedette dans court-métrage présenté en première lors d'un événement majeur organisé par la Présidence de la COP22 et le « Climate Vulnerable Forum » le 15 Novembre. La vidéo du film sera publiée sur www.dancefor100.org.

La danse est chorégraphiée par l'Artiste Marrakchi Taoufiq Izzediou et dirigée par l'artiste Canadienne Magalie Bonneau-Marcil, qui avait réalisé la célèbre image artistique aérienne lors du sommet sur le changement climatique de la COP21 de Paris

Où: Jemaa El-Fna, la plus célèbre place publique, le cœur et l'âme de Marrakech, près de la station de police.

Quand: 15h00 GMT/heure locale, Samedi, 12 novembre 2016

Qui: 150 danseurs (étudiants et autres citoyens marocains et du monde entier) accompagnés des organisateurs et participants dans la COP22.

Médias sociaux:

Facebook: bit.ly/dancefor100

Hashtags: #Go100RE #RenewablesRising #Dance4Climate

Pour plus d'information, contacter :

Hala Kilani

Senior Communications Officer - Climate Action Network

Email: hkilani@climatenetwork.org

Tél: +961 3 567928

Tél local: +212 6 53 77 86 95

Rae Abileah

Coordonnatrice aux Communications– Dancing Without Borders

Email: rae@beautifultrouble.org

Tél local: +212 6 33 37 21 10

